
-ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 524 

 

На 17 май 2024 г. се проведе редовно заседание на 

Централната избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

2. Доклади по административни преписки. 

   Докладват: Емил Войнов, Росица  Матева,  

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Йорданка 

   Ганчева, Елка Стоянова, Силвия Стойчева,  

   Любомир Георгиев, 

3. Проект на решение относно регистрация на  наблюдатели в 

изборите на 9 юни 2024 г. 

   Докладват: Ерхан Чаушев, Красимир Ципов 

4. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК.  

   Докладват: Силвия Стойчева, Ерхан Чаушев,  

  Красимир Ципов 

5. Проект на решение относно откриване на процедура за 

възлагане на обществена поръчка чрез договаряне без 

предварително обявление за изработка и доставка на хартиени 

бюлетини за гласуване и ролки със специализирана хартия за 

бюлетини от машинно гласуване при произвеждане на изборите на 

9 юни 2024 г. по обособени позиции. 

   Докладва: Севинч Солакова 

6. Проект на решение относно определяне местата в 

държавите, в които ще се образуват избирателни секции извън 
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страната, и броя на избирателните секции във всяко място при 

произвеждане на изборите на 9 юни 2024 г. 

   Докладва: Йорданка Ганчева 

7. Проект на решение относно транспортиране на 

специализирани устройства за машинно гласуване (СУЕМГ) от 

Република България до избирателни секции извън страната и от 

избирателните секции извън страната до Република България в 

изборите на 9 юни 2024 г. 

   Докладва: Росица Матева 

8. Проект на решение относно допускане на партии и 

коалиции за участие в частичните избори за кметове на кметства, 

насрочени на 27 юни. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

9. Проект на решение относно предложение до президента за 

насрочване на частичен избор за кмет на кметство Череша. 

  Докладва: Елка Стоянова 

10. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Елка Стоянова и Димитър Димитров 

 

ПРИСЪСТВАТ: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, Росица 

Матева, Емил Войнов, Севинч Солакова, Георги Баханов, Елка 

Стоянова Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и. 

ОТСЪСТВАТ: Гергана Стоянова, Цветозар Томов. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и господин Емил Войнов – зам.-председател 

на Комисията. 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

В залата сме девет членове – имаме необходимия кворум.  
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Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Томов и 

Гергана Стоянова.  

Останалите колеги изготвят проекти на решения и преписки 

за заседание на Централната избирателна комисия.  

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Медийни пакети с докладчик господин Димитров. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Солакова, госпожа  Ганчева, госпожа Стоянова, госпожа Стойчева, 

господин Георгиев, господин Ципов и аз. 

3. Проект на решение относно регистрация на  наблюдатели в 

изборите на 9 юни 2024 г. Докладчик – Ерхан Чаушев. 

4. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Докладчици са колегите Стойчева, Чаушев и Ципов. 

5. Проект на решение относно откриване на процедура за 

възлагане на обществена поръчка чрез договаряне без 

предварително обявление за изработка и доставка на хартиени 

бюлетини за гласуване и ролки със специализирана хартия за 

бюлетини от машинно гласуване при произвеждане на изборите на 

9 юни 2024 г. по обособени позиции. Докладчик госпожа Солакова 

6. Проект на решение относно определяне местата в 

държавите, в които ще се образуват избирателни секции извън 

страната, и броя на избирателните секции във всяко място при 

произвеждане на изборите на 9 юни 2024 г. Докладчик Йорданка 

Ганчева. 

7. Проект на решение относно транспортиране на 

специализирани устройства за машинно гласуване от Р. България до 

избирателни секции извън страната и от избирателните секции извън 

страната до Р. България в изборите на 9 юни 2024 г. Докладчик 

Росица Матева. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Ципов, премествам Ви в точка 3.  

Други? Няма. 



4 

Моля, режим на гласуване 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, преди да започнем по дневния ред, ви предлагам да 

изпратим писма до районните избирателни комисии, така както 

обсъдихме във вчерашния ден, че на 22 май 2024 г. от 15,00 ч. ще се 

проведе работна среща относно организацията на изборите между 

Централната избирателна комисия и районните избирателни 

комисии чрез видеоконферентна връзка, която ще се осъществи през 

платформа, осигурена от „Информационно обслужване“ АД и че във 

всяка РИК ще има осигурено техническо съдействие от страна на 

представител на „Информационно обслужване“ АД, като трябва да 

се осигури присъствието на членовете на районната избирателна 

комисия, както и писмо до изпълнителния директор на 

„Информационно обслужване“ АД, с което да го информираме за 

провеждане на работната среща, като се обръщаме към тях да 

обезпечат провеждането на срещата чрез видеоконферентна връзка с 

всички РИК едновременно от зала 42 на Централната избирателна 

комисия. 

Колеги, в писмото до всички РИК Ви предлагам да им 

посочим, в случай че са насрочени обучения на секционни 

избирателни комисии, те следва да бъдат отложени и проведени след 

24 май. 

Имате ли предложения?  

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка втора: 
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ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, преди два дни указахме 

на „Сиела Норма“ АД да преработи визуализацията на демоверсията 

на електронната бюлетина. След направената демонстрация от 

представител на „Сиела Норма“ АД, която отговаря на направените 

указания, предлагам да утвърдим предложения вариант на демо 

версията на електронната бюлетина. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 

(Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, в тази връзка предлагам да 

изпратим писмо на „Сиела Норма“ АД, с което да им укажем да 

инсталират 199 броя СУЕМГ с демо версия и да доставят 195 от тях 

на районните избирателни комисии и 4 броя на Централната 

избирателна комисия. Проектът за писмо е в моята папка. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Той казва: дайте да изпратим на РИК 

195 парчета машинарии, нали така, и аз питам протоколите ли, за да 

подписват протоколи, че са ги получили? Ето това питам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението за инсталирането на 200 машини с демоверсия? 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Предлагам към втория абзац, 

където е посочено, че 4 от машините с демоверсията следва да се 

доставят в Централната избирателна комисия, да добавим, че заедно 

с тях трябва да им бъде предоставен и локер за отключване на 

машините с инсталираната демоверсия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: В този склад, както винаги казвах, се 

вършат всякакъв тип действия без особена документация за 

извършените действия между „Карго-партнер“ и „Сиела Норма“ АД 

и писма на ЦИК. 

Предлагам в писмото изрично да се упомене, че с 

предаването на тези машини се извършват срещу протокол от 

определено лице от „Сиела Норма“ АД – всичките по номера, да има 

подпис за това.  

Второ, след като ги инсталират въпросната демоверсия, не 

знам какъв си номер, когато тръгнат към РИК, да се фиксира в 

системата на „Карго-партнер“, че тези машини, точно определени, са 

излезли от склада. Като стигнат до РИК, още един протокол, който 

се подписва от РИК и онзи, който ги е предал. Ето това предлагам аз. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване на направеното предложение, 

допълнено от колегите Матева и Чаушев. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 ( Любомир Георгиев). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от „Сиела 

Норма“ АД с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142/26 от 16 май 2024 г. С него 

ни изпращат оборудването и материалите, които са им необходими 

за инсталирането на машините с демо версия. Списъкът е малко по-

малък от предварителния, който ни бяха изпратили. 

Предлагам от този списък, тъй като там „дубликатори“ е 

записано в множествено число да го коригираме само един брой да 

разрешим внасянето на дубликатор. В тази връзка предлагам да 

изпратим писмо до Главна дирекция „Жандармерия“, с което да 

разрешим заявените лица от „Сиела Норма“ АД, които ще извършат 

инсталирането на машините и които са проверени от МВР и ДАНС, 

да бъдат допуснати в склада, както и да допуснем внасянето на 
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оборудването, като да обърнем внимание да бъде внесен само един 

дубликат. Проектът на писмо е в моята папка, № 10069. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения по писмо с проектен № 10069, адресирано до 

ГД „Жандармерия“ с копие до „Сиела Норма“ АД, като в писмото 

посочим оборудването и материалите, които разрешава Централната 

избирателна комисия да бъдат внесени и приложен списък с имената 

на лицата, които може да бъдат допуснати в склада. 

Има ли други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч 

Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с инсталирането на 

200 броя СУЕМГ с демоверсия предлагам да вземем решение да 

предоставим на „Сиела Норма“ АД 194 комплекта смарткарти, 

440 флашпамети и локер от 5 ноември за отключване на машините. 

Предлагам приемно-предавателният протокол, с който ще се 

предадат активите, да бъде подписан от страна на Централната 

избирателна комисия от Румен Цачев. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам да изпратим още едно 

писмо до ТЗ „Жандармерия“, с което да разрешим допускането на 

служителите на „Карго-партнер“, които ще работят в склада и които 
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са проверени от МВР и ДАНС от нашето искане. Проектът за писмо 

е в моята папка, № 10068. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашето изказване по това предложение – това е за 5-те лица, нали 

така?! 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Ерхан Чаушев). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, получили сме писмо от „Карго- 

партнер“ с вх. № ЦИК-15-540. С него молят още на 10-тина лица да 

им се разреши достъп до склада за периода от 3 юни 2024 г., когато 

ще е по-голяма нуждата от хора. Предлагам да ги изпратим за 

проверка на МВР и ДАНС.  

Проектът за писмо е в моята папка с № 10067. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

Вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, два приемно-предавателни 

протокола за сведение, с вх. №№ ЦИК-ЕП/НС-15-142/24 и 15-142/25. 

С тях сме предоставили на „Сиела Норма“ АД един комплект 

смарткарти, след това сме приели от тях същия комплект. За 

сведение. 

И последният ми доклад е за постъпило писмо от ДАНС, с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-03-445/1 от 16 май 2024 г. То е относно запитването 

ни за осигуряване на защитена среда за извършване на довереното 

изграждане. От ДАНС отказват да се ангажират и ни съветват да се 

обърнем към друго неназовано ведомство. Докладвам писмото за 
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запознаване и за обсъждане в работна група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Преминаваме към 

точка първа: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, има постъпили запитвания, 

ще ги докладвам като входящи номера: №№ ЦИК-ЕП/НС-18-512 от 

15 май 2024 г.; ЦИК-ЕП/НС-18-548 от 17 май 2024 г.; ЦИК-ЕПНС-

18-526 от 16 май 2024 г.; ЦИК-ЕП/НС-18-516 от 15 май 2024 г.; 

ЦИК-ЕП/НС-18-539 от 16 май 2024 г.; ЦИК-ЕП/НС-18-528 от 16 май 

2024 г. Това е първата половина. С втората ще продължа след 

секунда. Имаме още пет запитвания, колеги: вх. № ЦИК-НС – това е 

единствената регистрация на коалиция за изборите за парламент: 

ЦИК-НС-18-106 от 16 май 2024 г.; ЦИК-ЕП/НС-18-527 от 16 май 

2024 г.; ЦИК-ЕП/НС-18-506 от 15 май 2024 г.; ЦИК-ЕП/НС-18-502 

от 15 май 2024 г. и ЦИК-ЕП/НС-18-505 от 15 май 2024 г. 

Писмата-отговори на тези запитвания са в папката „Медийни 

пакети и запитвания“. 

Предлагам да одобрим текстовете на тези писма с едно 

протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във 

вътрешната мрежа в папка „Медийни пакети“ са подготвените 

проекти на писма с потвърждение относно наличните средства за 

ползване на медийни пакети по заявките, които докладва господин 

Димитров. 

Подлагам ги на гласуване, така както са представени.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути за проветряване 

на залата. 
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 (След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Осем членове сме 

в залата, имаме кворум.  

Продължаваме с доклади в точка 2 от дневния ред: Доклади 

по административни преписки.  

Господин Георгиев, заповядайте.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам засега да се запознаем с 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-503/4 от 17 май 2024 г., с което от 

името на коалиция ГЕРБ-СДС е заявено участие в процеса на 

удостоверяване по чл. 213а от Изборния кодекс във връзка с 

решението на Централната избирателна комисия на две лица със 

записани данни.  

Предлагам да регистрираме предложените представители на 

коалицията, да впишем данните им в регистъра и след това 

предлагам регистрираните участници в процеса с техните данни да 

изпратим и писмо до Министерството на електронното управление и 

останалите две организации – БИМ и БИС.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по направеното предложение? Няма.  

Първо, подлагам на гласуване вписването в регистъра на 

Централната избирателна комисия на данните до представителите на 

коалиция ГЕРБ-СДС.  

Колеги, моля с вдигане на ръка. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Сега подлагам на гласуване второто предложение на 

господин Георгиев – да изпратим на Министерството на 

електронното управление, Института по метрология и Института за 

стандартизация регистрираните представители на партии, коалиции 
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и неправителствени организации, които до момента са вписани в 

нашия публичен регистър.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам също така и писмо, 

получено по електронната поща с вх. № ЦИК-НС-09-107 от 

представляващ коалиция НЕУТРАЛНА БЪЛГАРИЯ, с което се иска 

да му бъдат предоставени резултатите от проверката за внесените от 

коалицията подписи за регистрация.  

Предлагам да им подготвим проект на писмо с номер 10066 в 

папката с мои инициали. С това писмо да му изпратим съответно 

копие от протокола.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля да гласуваме с вдигане на ръка. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – 1 (Севинч Солакова).  

Заповядайте, госпожо Солакова.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Гласувах против, защото лицата имат 

право да получат информация и копие от протокола на ГРАО за 

извършената проверка, но е редно да изпращат писмата подписани 

по надлежния ред до Централната избирателна комисия, когато 

отправят такова искане.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с доклади в точка 3:  

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИИ НА  

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г.  

Господин Ципов, имате ли готовност? Заповядайте.  
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, постъпило е заявление с вх. № 

3-1 от 16 май от сдружение ЗОНА ЗА ТРАНСАТЛАНТИЧЕСКИ 

ПРОСПЕРИТЕТ – НАБЛЮДАТЕЛНА МИСИЯ, БЪЛГАРИЯ, 

представлявано от Константина Стефанова Кипрова чрез 

Александър Георгиев Данаилов , за регистрация на наблюдатели в 

изборите за членове на Европейския парламент и за народни 

представители на 9 юни тази година.  

Към заявлението са приложени: декларации по образец – 8 

броя, списък с имената и единните граждански номера на изрично 

упълномощените от сдружението лица, които да бъдат регистрирани 

като наблюдатели за страната в изборите, списъкът е представен на 

хартиен носител и в електронен вид на технически носител в excel 

формат.  

Колеги, от извършената проверка на лицата, предложени да 

бъдат регистрирани като наблюдатели от сдружението, се 

установява, че към датата на регистрацията 7 лица отговарят на 

изискванията на Изборния кодекс, а за едно лице е установено 

несъответствие.  

И на съответните основания от Изборния кодекс и Решение 

№ 3083-ЕП/НС от 17 април ви предлагам следното решение:  

Регистрира като наблюдатели 7 упълномощени лица на 

сдружение „ЗОНА ЗА ТРАНСАТЛАНТИЧЕСКИ ПРОСПЕРИТЕТ – 

НАБЛЮДАТЕЛНА МИСИЯ, БЪЛГАРИЯ“ и следва таблица с 

имената и съответните ЕГН на седемте лица.  

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър и да им бъдат издадени удостоверения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля гласуване с вдигане на ръка.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  
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Решението е № 3316-ЕП/НС/17.05.2024 г.  

Господин Чаушев, заповядайте с проекта на решение за 

регистрация на наблюдатели.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, в моя вътрешна папка е 

проект на решение за регистрация на сдружение ГРАЖДАНСКА 

ИНИЦИАТИВА ЗА СВОБОДНИ И ДЕМОКРАТИЧНИ ИЗБОРИ за 

наблюдатели в изборите на 9 юни.  

Сдружението е представило необходимите документи, то е в 

обществена полза. Извършена е проверка на предложените 

13 наблюдатели. С вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-541 от 16 май отговарят на 

изискванията.  

Предлагам да регистрираме сдружението със съответните 

13 наблюдатели, изписани в решението. Наблюдателите да се 

впишат в регистъра и съответно да им се издадат удостоверения. 

Предлагам да го гласуваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 3317-ЕП/НС/17.05.2024 г.  

Продължаваме с доклади в точка втора.  

Госпожо Солакова, заповядайте.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо, което 

предлагам да изпратим до кметовете на общини и до общинските 

избирателни комисии с насрочени нови и частични избори на 

23 юни, организационно с посочване и на задълженията на кмета за 

предоставяне на информация на Централната избирателна комисия 

по избирателните списъци, както и относно сключването на 

договорите за възлагане на отпечатването на хартиените бюлетини с 

уточнение относно изборните книжа и указания от наша страна в 
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тази връзка. Обръщаме внимание, че необходимата информация за 

частичните и нови избори се публикува и в рубрика „Нови и 

частични избори на 23 юни“ на нашата електронна страница.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-02-549 от 17 май от главния секретар на 

Министерския съвет до министъра на вътрешните работи относно 

охранителни дейности, свързани с изработка на изборни книжа и 

материали. Писмото съдържа и данни за изпълнителите по 

дейностите. Както казах, за сведение.  

От Националния статистически институт сме получили 

писмо с вх. № ЦИК-15-144 от 16 май във връзка със средната 

работна заплата по трудово и служебно правоотношение в 

обществения сектор за първото тримесечие. За сведение.  

За сведение вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-495/1. От Районна 

избирателна комисия – Плевен, ни уведомяват, че са одобрили  

графичните файлове с образци на бюлетините и тиражите на същите, 

като прилагат сканирано решението. Имат технически проблем, 

който по-късно е бил отстранен и са ни уведомили отново с писмо 

по електронната поща. За сведение.  

Колеги, с докладна записка с вх. № ЦИК-25-70 от 17 май се 

предлага да изпратим писма до общините, които са получили 

средства чрез трансфер за възнаграждения за заседания и дежурства 

на ОИК. Приложен е списък на общините – 60 общини, които са 

получили средства в периода от началото на годината до 31 март 

тази година.  

Предлагам ви да одобрим изпращането на писмата до 



15 

общините за предоставените средства.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с получено писмо 

от Националния статистически институт, вх. № ЦИК-68 от 10 април, 

е представена докладна записка, вх. № ЦИК-25-69 от 17 май с 

попълнена справка „Разходи за опазване и възстановяване на 

околната среда за отчетната 2023 г.“ Видно от представената 

информация в ЦИК няма направени разходи през 2023 г. за опазване 

и възстановяване на околната среда, но с оглед на това, че сме 

включени в проучването, следва задължително да предоставим тази 

информация по указания ред.  

Предлагам главният счетоводител или счетоводител да 

изпрати информацията чрез квалифициран електронен подпис до 

НСИ.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от РИК – Монтана, ни 

информират, че все още не са получили становището на 

Администрацията на Министерския съвет по постъпило тяхно писмо 

с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-251 от 30 април във връзка с изплащането на 

възнаграждения, необходимостта от попълване на определени 

форми. Ще извършим проверка в деловодството на АМС. Докладвам 
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ви го на този етап за сведение.  

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-542 от „Информационно 

обслужване“ са ни изпратили образци на пропуските за достъп до 

изчислителния пункт към Централната избирателна комисия за 

достъп до ЦИК, до изчислителния пункт и до паркинга на 

Народното събрание.  

Предлагам ви да одобрим така представените образци на 

баджовете и да ги имаме предвид при изготвянето на информацията 

по пунктове след тяхното определяне и одобряване, за да може да 

бъде осигурен съответният достъп.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За сведение от Областна 

администрация – Шумен, сме получили писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

06-504 от 15-и за изработени печати за комисията по чл. 287, които 

са предадени на общинските администрации, и възложени дейности 

по изработка на чувалите за съхранение на изборни книжа и 

материали и кутии с отрязъци с номерата на хартиените бюлетини.  

За сведение също докладвам писмо от „Информационно 

обслужване“, вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-459/2 от 16 май, че са отразени 

промените на адресите на избирателни секции в Изборен район – 

Бургаски, както и на страницата и в базата данни на системата cik.is-

bg.net.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте във втора точка. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, имам за доклад 

определянето на комисия, която трябва да проведе преговорите по 

обществената поръчка за компютърна обработка. Не сме обсъждали, 
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индивидуално не съм разговарял с никой, но говорих с господин 

Войнов, който ще се включи в тази комисия.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Може ли да 

обсъдим това по-късно?  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Добре, нямам нищо против.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви вх. № ЦИК-НС-17-50/1, 

което е писмо от една дама, която желае да бъде намален съставът на 

секционната комисия в Саутхемптън. Уточнявам, че все още няма 

състав на нито една комисия извън страната, тъй като това е 

предстояща процедура в следващите дни.  

Също така ви докладвам вх. № ЦИК-ЕП/НС-21-434, което е 

молба от граждани да бъда разкрита секция в гр. Генк. Уточнявам, 

че това също е част от последващи действия на Централната 

избирателна комисия при вземането на решение по чл. 12, което ще 

се случва в оперативен порядък и ще бъде съобразено с 

предложението и на Външно министерство. Там, където е възможно, 

желанията на българските граждани и при наличието на законовите 

предпоставки, разбира се, ще бъдат удовлетворени.  

Докладвам ви вх. № ЦИК-ЕП-17-93 от 17 май, което е писмо 

от госпожа К., която изразява притеснение, че български 

гласоподавател, който живее в Германия, би могъл да гласува 

двойно за европейски парламент – в Германия, и в България. И 

изисква незабавно да бъде дадено разяснение по казуса.  

Незабавно отговарям на госпожа Кисьов, че българските 

граждани при гласуването си попълват декларация, в която 

декларират обстоятелството, че не са гласували и няма да гласуват 

на друго място изобщо в европейските избори, насрочени между 6 и 

9 юни и съответно носят лична, морална, 

административнонаказателна и също наказателна отговорност за 

действията си. Засега нямам други доклади в тази точка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 
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заповядайте.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-17-250 и 

вх. № ЦИК-МИ-17-250/1 – и двата номера са с днешна дата, сме 

получили молби от К.            К.             за указване на съдействие 

относно факта, че ОИК – Родопи, все още не се е произнесла по 

влязло в сила решение на Върховния административен съд.  

Предлагам двете молби да бъдат препратени до ОИК – 

Родопи, с указание за незабавно изпълнение на влязло в сила 

съдебно решение с посочения в проекта на писмо номер по 

постановеното със съответния номер административно дело.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: И още един доклад. Колеги, моля в 

папка с моите инициали да се запознаете със съдържанието на 

отговора на въпроса: може ли ученици, студенти и докторанти да 

гласуват в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и за народни представители в населеното място, 

в което учат, ако то е различно от постоянния им адрес? 

Одобрението е необходимо и заради банера на страницата във 

Фейсбук на Централната избирателна комисия, който е насочен към 

начина на гласуване именно на тези категории избиратели на 

предстоящите избори. След като го одобрим ще бъде активиран и 

така наречения хиперлинк на нашата интернет страница, който да 

може да води към отговора на този въпрос.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Солакова.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Заради това, че избирателните права 

в изборите за Европейски парламент създават затруднения сред 
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обществото, сред избирателите, за да обърнем внимание на това 

обстоятелство може би е необходимо едно допълнително изречение. 

Или да кажем „когато участват в съответния избор, за който имат 

право“, или накрая да обърнем внимание точно с някакъв по-

експресивен израз, че за да участват в изборите за членове на 

Европейския парламент трябва да имат настоящ адрес съгласно 

правилата в страната или в друга държава – членка на Европейския 

съюз.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли?  

Колеги, моля, режим на гласуване на предложението с 

направените допълнения.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колеги, прекъсвам заседанието за 15 минути.  

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – 9 членове сме в 

залата, имаме кворум. 

Заповядайте, госпожо Георгиева, за предложение по дневния 

ред. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Госпожо Председател, предлагам 

нова точка в дневния ред: Проект на решение относно допускане на 

партии и коалиции за участие в частичните избори за кметове на 

кметства, насрочени на 27 юни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам това да е 

т. 8 от дневния ред.  

В новата точка освен госпожа Георгиева кой има друг 

доклад? 
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Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Предлагам нова точка в дневния ред 

решение с предложение до президента на Република България за 

насрочване на частичен избор за кмет на кметство Череша, община 

Руен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: По предложението 

на госпожа Стоянова ви предлагам да е точка девета: Проект на 

решение относно предложение до президента за насрочване на 

частичен избор за кмет на кметство Череша с докладчик госпожа 

Елка Стоянова. 

Други предложения по дневния ред?  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля да добавите точка в дневния ред: 

Доклади по дела, жалби и сигнали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Ще бъде точка 

десета с докладчици госпожа Стоянова и господин Димитров. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, продължаваме с точка четвърта от дневния ред: 

ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е искане за 

изплащане на възнаграждения на членовете на ОИК – Самоков, за 

дадено дежурство на 3 април от председател и секретар и проведено 

заседание на 17 април 2024 г. 

Приложени са всички необходими документи, включително 

контролен лист и счетоводна справка. 

Възнагражденията заедно с осигурителните вноски са на 

стойност 944,30 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Постъпило е искане за изплащане на 

възнаграждение от ОИК – Казанлък, за дадено дежурство на 7 май 

от председателя на комисията и проведено заседание на 8 май. 

Преписката е комплектувана с всички изискуеми документи. 

Стойността на възнагражденията, заедно с осигурителните вноски, е 

738,15 лв. 

Моля да одобрим изплащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, ще докладвам две 

искания. Първото е от ОИК – Хасково, с вх. № МИ-27-25. 

По преписката има счетоводна справка и контролен лист. 

Става въпрос за проведено заседание на 9 април 2024 г., 15 април, 25 

април, 26 април. На тези заседания комисията е прекратявала 

пълномощия на общински съветници и е обявявала за избрани 

следващите от съответната листа. 

Предлагам да им се изплати възнаграждение в размер на 

3 138,80 лв. с осигуровките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 
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Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам второто 

искане аз изплащане възнаграждение с вх. № ЦИК-

МИ027021/10.05.2024 г. от ОИК – Сливен. По преписката има 

счетоводна справка и контролен лист. 

Става въпрос за дадено дежурство на 12 април от член; на 15 

април е дадено дежурство от председател и член; на 22 април 2024 г. 

е дадено дежурство от председател, секретар и член, на 23 април 

2024 г. дежурството е дадено от председател и секретар; на 30 април 

– председател и секретар. 

Тук става въпрос за подготовка на заседания, получаване на 

преписки по адм. дело, процесуални представителства, изготвяне на 

писмени защити, завеждане на сигнали по искания за 

несъвместимост и получаване на документация във връзка с това 

производство по несъвместимост, което засега не е приключило. 

Предлагам да им се изплати възнаграждение за дадените 

дежурства в размер на 764,75 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Моля с вдигане на ръка. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № ЦИК-

МИ-27-8/19.04.2024 г. искане за изплащане възнаграждение от ОИК 

– Сандански. Искането е за проведени заседания през месец март и 

април и дадени дежурства през месец март и април. 

Представени са доказателства във връзка с направеното 
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искане на стойност 2480,45 лв. ведно с осигурителните вноски. 

Преписката е съпроводена със счетоводна справка и 

контролен лист.  

Моля да одобрим така направеното искане за изплащане 

възнаграждение от ОИК – Сандански. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № ЦИК-МИ-27-

26/15.05.2024 г. – искане за изплащане възнаграждения на ОИК – 

Силистра, за проведено заседание, на което са участвали 

председател, двама зам.-председатели, секретар и 7 членове. 

Представен ни е протокол от проведеното заседание и взетото 

решение.  

Преписката е съпроводена със счетоводна справка и 

контролен лист. Искането е за изплащане на възнаграждение в 

размер на 771,40 лв. ведно с осигурителните вноски, което моля да 

одобрим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка пета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОТКРИВАНЕ НА 

ПРОЦЕДУРА ЗА ВЪЗЛАГАНЕ НА ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА 
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ЧРЕЗ ДОГОВАРЯНЕ БЕЗ ПРЕДВАРИТЕЛНО ОБЯВЛЕНИЕ ЗА 

ИЗРАБОТКА И ДОСТАВКА НА ХАРТИЕНИ БЮЛЕТИНИ ЗА 

ГЛАСУВАНЕ И РОЛКИ СЪС СПЕЦИАЛИЗИРАНА ХАРТИЯ ЗА 

БЮЛЕТИНИ ОТ МАШИННО ГЛАСУВАНЕ ПРИ 

ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. ПО 

ОБОСОБЕНИ ПОЗИЦИИ. 

Госпожо Солакова, заповядайте с проекта на решение. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-25-67/16.05.2024 г. са представени всички проекти на 

документи, необходими за откриване възлагането на обществена 

поръчка чрез процедура на договаряне без предварително обявление 

за изработка и доставка на хартиени бюлетини, както и за изработка 

и доставка на ролки със специализирана хартия за бюлетините от 

машинно гласуване за изборите на 9 юни 2024 г. 

Съгласно чл. 209, ал. 1 от Изборния кодекс Печатницата на 

БНБ е определена за Изпълнител на изработката на хартиените 

бюлетини, а съгласно чл. 213в, ал. 1 и ал. 2 от Изборния кодекс за 

изработката на ролките със специализирана хартия за машинно 

гласуване.  

В тази връзка като са възложени изключителни права на 

Печатницата на БНБ съгласно чл. 79, ал. 1, т. 3, буква „б“ във връзка 

с чл. 18, ал. 1, т. 8 от Закона за обществените поръчки по реда на чл. 

65 от Правилника за прилагане на Закона за обществените поръчки 

се предлага откриване на процедура на договаряне без 

предварително обявление за възлагане на обществената поръчка с 

предмет, както ви казах, с две обособени позиции съобразно този 

предмет: първа позиция е за хартиената бюлетина и втора позиция – 

ролките със специализирана хартия за машинно гласуване. 

Към документите е представен и контролен лист за извършен 

предварителен финансов контрол. 

Предлагам ви да приемем решение за откриване на 

процедурата като определим основните изисквания с това решение 

относно двете обособени позиции; да одобрим технически 
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спецификации с изисквания за изработка и доставка на хартиените 

бюлетини, съответно и за ролките със специализирана хартия за 

машинно гласуване; видовете бюлетини, позовавайки се на 

съответните разпоредби от Изборния кодекс, както и приетите 

решения на Централната избирателна комисия по прилагането на 

разпоредбите на Изборния кодекс. 

Определяме сроковете и тиража на хартиените бюлетини 

съответно на ролките със специализирана хартия. 

Прогнозната цена е определена съобразно единичната цена на 

бюлетините съответно на една ролка със специализирана хартия. 

Изрично за протокола искам да кажа: сроковете, в които 

предлагаме да бъдат изработени и доставени бюлетините, съответно 

ролките, до 6 юни тази година в страната за бюлетините и за ролките 

за двата вида избора и до 26 май на хартиените бюлетини съответно 

на ролките в Министерството на външните  работи за секциите 

извън страната. 

Тиражът на бюлетините съответства на заявения тираж от 

Централната избирателна комисия до Печатницата на БНБ с копие 

до Министерството на финансите на броя ролки, предварително 

зададен от Централната избирателна комисия веднага, след като 

получихме информация за доставената машина и успешното 

стартиране на нейната работа за изработка на ролката с изискуемата 

от производителя на машините за гласуване размер на шпулата. 

Предлагам да приемем решението за откриване на 

процедурата за хартиените бюлетини и ролките със специализирана 

хартия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Любомир Георгиев). 
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Решението е № 3318-ЕП/НС/17.05.2024 г. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Заедно с обсъждането на 

проектодокументацията на работна група обсъдихме и поканата, 

която предлагам да изпратим до Печатницата на БНБ, за провеждане 

на преговорите в понеделник, 20 май 2024 г., от 15,30 ч. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Любомир Георгиев). 

Колеги, преди да продължим със следващата точка, давам 

думата на господин Димитров в точка втора във връзка с приетото 

вчера решение, с което обявихме процедурата за възлагане на 

обществена поръчка за компютърната обработка на данните от 

гласуване за одобряване на поканата за преговори. Мисля, че датата 

беше 20 май от 13,00 ч. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, по Решение № 3309 за 

определяне Изпълнител на обществената поръчка за компютърна 

обработка да изпратим покана до „Информационно обслужване“ 

АД, за 20 май, 13,00 ч. Ще обсъдим всички документи, най-вече 

офертата, техническото ценово предложение, включително плана за 

изпълнение на поръчката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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Колеги, продължаваме с точка шеста от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ 

МЕСТАТА В ДЪРЖАВИТЕ, В КОИТО ЩЕ СЕ ОБРАЗУВАТ 

ИЗБИРАТЕЛНИ СЕКЦИИ ИЗВЪН СТРАНАТА, И БРОЯ НА 

ИЗБИРАТЕЛНИТЕ СЕКЦИИ ВЪВ ВСЯКО МЯСТО ПРИ 

ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение, който е въз основа на работните обсъждания и обработката 

на заявленията за гласуване извън страната. 

Ще помоля за 5 минути почивка, госпожо Председател, за 

технически корекции, тъй като забелязах в проекта техническа 

грешка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, след малко 

ще върнем в тази точка. 

 

Госпожо Георгиева, заповядайте в точка осем: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ДОПУСКАНЕ НА 

ПАРТИИ И КОАЛИЦИИ ЗА УЧАСТИЕ В ЧАСТИЧНИТЕ ИЗБОРИ 

ЗА КМЕТОВЕ НА КМЕТСТВА, НАСРОЧЕНИ НА 23 ЮНИ 2024 г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, постъпило е 

заявление от партия ВМРО – Българско национално движение, 

представлявано от Александър Сиди заедно с Юлиан Ангелов чрез 

Стефан Грънчаров, заведено под № 29 на 17 май 2024 г. в регистъра 

на партиите за участие в частичните избори за кметове на кметства: 

Подгоре, община Макреш, Прибой, община Радомир; Крета, община 

Мездра; Баня, община Несебър; Тръбач, община Лозница; Главаци, 

община Криводол; Люлин, община Перник; Рельово, община 

Самоков; кметство Теплен, община Хаджидимово; Голямо Градище, 

община Опака; Богданов дол, община Перник; и кметство Студена, 

община Перник, насрочени на 23 юни 2024 г. 

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 

правно състояние на партията, издадено на 05.04.2024 г. и 
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пълномощно в полза на Стефан Грънчаров. 

Партията е регистрирана в ЦИК с Решение № 2369-МИ от 

12.09.2023 г. за участие в общите избори за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г. 

Към преписката е приложено удостоверение, че партията е 

представила финансови отчети за 2021-а, 2022-а и 2023 г., издадено 

от Сметната палата.  

Изпълнени са законовите изисквания и условията на Решение 

№ 2934-МИ/11.01.2024 г. на Централната избирателна комисия за 

допускане на партия ВМРО – БЪЛГАРСКО НАЦИОНАЛНО 

ДВИЖЕНИЕ, за участие в частичните избори за кмет на кметства на 

12 места от посочените общини, насрочени на 23 юни 2024 г. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Допуска партия ВМРО – БЪЛГАРСКО НАЦИОНАЛНО 

ДВИЖЕНИЕ, за участие в частичните избори за кметове на кметства 

в изброените кметства и общини, насрочени на 23 юни 2024 г. 

Наименованието на партията в бюлетината е ПП ВМРО – 

БЪЛГАРСКО НАЦИОНАЛНО ДВИЖЕНИЕ – изписано с главни 

букви.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3319-МИ/17.05.2024 г. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, продължавам с доклада във 

връзка с проекта на решение за определяне на местата в държавите, 

в които ще се образуват избирателни секции извън страната и броят 
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на избирателните секции във всяко място при произвеждане на 

предстоящите избори на 9 юни. 

Проектът на решение е въз основа на цялата постъпила 

информация в Централната избирателна комисия във връзка с 

обработката на заявленията за гласуване извън страната, предадени 

чрез нашата интернет страница, както и писмени такива, изпратени 

от Министерството на външните работи в Централната избирателна 

комисия и съответно резултатът от извършената им проверка. 

Обръщам внимание и припомням, че ние при подготовката на 

проекта взехме под внимание и наше Решение № 3117-

ЕП/НС/19.04.2024 г., с което обявихме списъка на местата в 

държавите, в които ще се образуват избирателни секции извън 

страната, по чл. 14, т. 1 и т. 3 от Изборния кодекс. 

При разглеждания анализ в работен порядък на 

информацията, която постъпваше със съответните писма, посочени в 

проекта на решение, Централната избирателна комисия прие да се 

съобрази с направените предложения за обединяване на местата и 

образуване на секциите; предложения за наименование на места и 

брой на избирателните секции във всяко място извън страната въз 

основа на получени становища от ДКП на Република България, 

както и анализа, извършен от съответните компетентни звена в 

МВнР, като се сочи, че те са съобразили и предложенията на 

българските граждани и организации, които участват в подготовката 

и произвеждането на изборите извън страната и са съобразили 

всички относими факти към направените предложения, в това число 

и брой гласували на предходни избори. Изложили са аргументи за 

нецелесъобразност за образуване на избирателни секции, както и с 

писмата с вх. номера, цитирани в проекта: ЦИК-ЕП/НС-02-

389/10.05.2024 г. и ЦИК-ЕП/НС-02-727/16.05.2024 г. са представени 

и мотивирани предложения на ръководителите на ДКП на Република 

България извън страната по смисъла на чл. 14, т. 4 от Изборния 

кодекс.  

В тези писма се съдържа информация, която обсъдихме и в 
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предложения проект на решение е съобразена, че Министерството на 

външните работи предлага на Централната избирателна комисия за 

място Хоф, което отговаря на изискванията на закона по чл. 14, т. 2, 

в случай че прецени да бъде образувана избирателна секция, да бъде 

под условия с оглед изчакване получаване съгласието на 

приемащите държави във Федерална република Германия за 

произвеждане на изборите със срок не по-късно от 27 май 2024 г. 

Изрично сочим съобразно информацията, която е представена 

от Министерството на външните работи, че Чехия е дала разрешение 

за образуване на секции само на територията на дипломатическото 

представителство, с оглед на което е невъзможно местата Бърно, 

Ихлава, Либерес, Млада Болеслав и Пилзен да бъдат определени 

като места за гласуване извън страната.  

В проекта на решение са съобразени и мотивираните 

предложения на посланиците на Република България в Норвегия, 

Япония и генералния консул на Република България в Одрин, 

съответно да се разкрият избирателни секции в местата 

Кристиансанд, Осака и разкриване на втора избирателна секция в 

място Капаклъ. 

В проекта на решение за всяка държава е посочен и точният 

брой секции в първата колона за улеснение на избирателите, като с 

оглед това, че се произвеждат два вида избора на 9 юни е направена 

колона, от която се вижда в съответната секция, в съответното място 

за държавата за какво ще се гласува – дали и за двата избора е 

възможно да гласуват в мястото на секцията, или само за единия от 

двата вида избора, в случая Народно събрание. 

Предлагам този проект на решение, който е обсъден, 

съобразена е цялата информация, цитират се съответните писма, да 

бъде подложен на гласуване за приемането и определянето на 

местата по чл. 12. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване на решение с проектен номер 
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4967-ЕП/НС. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3320-ЕП/НС/17.05.2024 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, предлагам с писмо до 

министъра на външните работи с копие до председателя на Работна 

група „Избори“ да изпратим приетото вече Решение № 3320-ЕП/НС. 

Предлагам да гласуваме такова писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, подлагам 

на гласуване писмо с проектен номер 1078. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, във връзка с току-що 

приетите решения предлагам да изпратим покана до 

Министерството на външните работи, до парламентарно 

представените партии и коалиции, които имат право да участват по 

смисъла на чл. 102 и следващия от Изборния кодекс, с която да ги 

уведомим, че насрочваме консултации на 22 май 2024 г. в сградата 

на Народното събрание, пл. Александър I, № 1, зала № 1, източно 

крило от 10,00 ч. 

С поканата да им изпратим наше Решение № 3320, което 

приехме току-що и електронна форма в ексел формат за улеснение с 

посочени държави, местата на нашето решение, за да си направят 

писмените предложения. Поканата е с необходимото, което трябва 

да носят ведно с писмените предложения на консултациите, както и 

да ги уведомим, че трябва предварително с оглед специалния режим 

в сградата да подадат имената на лицата, които ще представляват 

съответните партии и коалиции на консултациите. 



32 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване с вдигане на ръка. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме и 

съобщение, което да бъде разпространено на нашата интернет 

страница, с което да разгласим, че са насрочени консултации в 

Централната избирателна комисия за съставите на секционните 

избирателни комисии извън страната. Маже би и чрез нашата 

фейсбук страница. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля да гласуваме с вдигане на ръка. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме 

писмо, с което да изискаме да ни бъдат представени лицата от базата 

данни по чл. 16, ал. 2 от Изборния кодекс във формата съгласно 

наше писмо с изх. номер от вчера до „Информационно обслужване“ 

АД в спешен порядък, в срок до 12,00 ч. на 18 май да се предаде на 

Централната избирателна комисия информация за лицата, които 

имат избирателни права, за местата съгласно наше Решение № 3320. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля да гласуваме с вдигане на ръка. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 
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Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Във връзка с току-що приетото 

решение да изискаме информацията, ви моля да гласуваме, след като 

тя бъде получена в Централната избирателна комисия, да бъде 

предадена незабавно на Министерството на външните работи 

съгласно тяхно писмо ЦИК-ЕП/НС-02-727/16.05.2024 г. – да им 

предадем изпратените данни за лицата с оглед съставяне на 

избирателните списъци за гласуване извън страната. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

и предложения има ли? Няма. 

Моля да гласуваме с вдигане на ръка. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Колеги, в точка втора давам думата на господин Георгиев. 

След него – господин Войнов. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-09-503-5/17.05.2024 г., постъпило по електронната поща, 

съдържащо предложение от коалиция „БСП за България“ за две 

лица, които да бъдат регистрирани за участие в процеса на 

удостоверяване по чл. 213а от Изборния кодекс. 

Предлагам да извършим регистрацията, да впишем данните 

на лицата в съответните регистри, да актуализираме списъка и след 

това да изпратим писмото, което вече решихме да изпратим до 

съответната институция. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 
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Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

подготовката на машини с инсталирана демоверсия предлагам да 

изпратим писмо до всички областни управители и до всички 

районни избирателни комисии, с които да ги уведомим всяка област 

колко машини ще получат и да им укажем съвместно с кметовете на 

общини да съставят график за демонстрации на машините за 

гласуване във всички общини и населени места. Проектът на писмо 

е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Госпожо Стоянова, заповядайте в точка девета от дневния 

ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА 

КМЕТ НА КМЕТСТВО ЧЕРЕША. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, може да се запознаете с проекта 

на решение в моя папка. Тъй като от ОИК – Руен, са ни изпратили 

преписка с документи, от които е видно, че въз основа на тяхно 

решение № 139-ЧМ/15.05.2024 г. е обявено предсрочно 

прекратяване пълномощията на кмет на кметство село Череша и в 

тази връзка следва да изпратим предложение до президента на 

Република България за насрочване на частичен избор за кмет на 

кметство в село Череша, община Руен, област Бургас. 
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Моля да погледнете проекта на решение и ако нямате 

бележки, да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение на госпожа Стоянова, моля за вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване с вдигане на ръка. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3321-МИ/17.05.2024 г. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Сега да гласуваме, ако 

обичате, и писмото до президента, с което изпращаме преписката 

ведно с приложените документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме писмото. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Продължаваме с точка десета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, от СЕМ са ни изпратили сигнал, 

с който ни предлагат да прегледаме видеоматериал, публикуван на 

сайта на медия БЛИЦ и в който според тях се съдържат данни за 

извършено нарушение по чл. 183, ал. 4 от Изборния кодекс. 

Моля да се запознаете с линка, приложен в сигнала и да го 

погледнете, след това да ви предложа проект на решение. 

Колеги, ако позволите, в по-късната част на заседанието ще 

го докладвам отново, за да може всички да се запознаят със 

съдържанието на преписката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 
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Димитров, заповядайте в точка десета. 

Колеги, определям господин Войнов да води заседанието, 

включително и да подпише до края на неговото провеждане 

приетите решения и кореспонденция. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам в моя папка вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-09-523/16.05.2024 г. вчерашна папка. Това е искане 

от           В.             А.                 А., който се жалва за това, че БНТ не 

го допуска до безплатните предавания „Референдум“, „Още от деня“ 

и „Панорама“. 

Предлагам да го препратим с писмо до БНТ за компетентен 

отговор, както и, разбира се, да уведомим жалбоподателя. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Има ли, колеги, 

изказвания? 

Процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колега Стоянова, връщаме се на доклада ви. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, ако сте се запознали вече с 

приложеното към преписката, моля да погледнете проект на 

решение с проектен номер 5001 и ако нямате бележки, да го 

подложим на гласуване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, ако има 

изказвания? 

Ако няма изказвания, подлагам проекта на решение на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 6 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – 4 (Георги Баханов, Димитър 

Димитров, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов). 

Решението е № 3322-ЕП/НС – решение за отхвърляне. 

Колеги, връщаме се към Доклади по административни 
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преписки. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-15-546-1 от „Информационно обслужване“ АД, с което 

ни уведомяват, че са заличени кандидатите от кандидатските листи 

на РИК – Монтана, съобразно решение на двете районни 

избирателни комисии. 

Колеги, докладвам ви от „Информационно обслужване“ АД 

второ писмо с вх. № ЦИК-ЕП-15-52/16.05.2024 г. във връзка с 

обменена информация и данни за кандидат за член на Европейския 

парламент от Република България, който е гражданин на 

Нидерландия. Информират ни, че от контактната точка на 

Нидерландия сме получили информация, че посоченото лице не е 

лишено от право да се кандидатира за член на Европейския 

парламент в Нидерландия, така че регистрацията му остава 

действителна. Това са докладите ми в тази точка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря.  

Преминаваме към седма точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ТРАНСПОРТИРАНЕ 

НА СУЕМГ ОТ РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ДО ИЗБИРАТЕЛНИТЕ 

СЕКЦИИ ИЗВЪН СТРАНАТА. 

Колега Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, предлагам ви проект 

на решение, с което традиционно вече да възложим на 

Министерството на външните работи транспортирането на 

машините за гласуване от склада, в който се съхраняват, до 

избирателните секции извън страната според техните адреси, и 

връщането им обратно от секционните избирателни комисии – те се 

предават в ДКП, и след това връщането им от Министерството на 

външните работи в склада, в който се съхраняват машините. Това 

решение е по начина, по който са приемани вече през 2021 г., 2022 г. 

и 2023 г. при организиране на избори. Ще очакваме Министерството 

на външните работи да ни изпрати логистичната схема за 
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транспортиране на машините до секциите извън страната и обратно. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, има ли 

изказвания? Не виждам. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3323-ЕП/НС/17.05.2024 г. 

Връщаме се в Административни преписки. 

Колега Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви на този етап за 

сведение, но най-вероятно темата ще бъде с продължение. 

От ОИК – Хитрино, до кмета на община Хитрино са 

изпратили писмо с копие до ЦИК, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-1-

524/16.05.2024 г. във връзка с прието от тях решение за назначаване 

на един технически сътрудник към Общинската избирателна 

комисия – Хитрино. Решението на ОИК е изпратено на кмета. 

Въз основа на постъпило възражение те са изпратили това 

писмо, в което обръщат внимание на решението на Централната 

избирателна комисия, включително на изменението на решението, с 

което се предостави възможност ОИК при необходимост да 

назначава групи от специалисти, които да подпомагат дейността на 

общинската избирателна комисия. Отбелязват, че ОИК – Хитрино, е 

определила само един сътрудник, който ще получи еднократно 

възнаграждение, определено с решението на ЦИК преди 

изменението. 

По повод на това писмо кметът на община Хитрино изпраща 

писмо до ОИК с копие до Централната избирателна комисия. При 

нас е постъпило по електронната поща с вх. № ЦИК-МИ-06-

244/16.05.2024 г. Кметът на общината прави тълкувания на 

решението на Централната избирателна комисия в частта относно 

съгласуването с кмета и възразява и изразява становище по 
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целесъобразността на решението за определяне на един сътрудник, 

който да подпомага дейността на Общинската избирателна комисия. 

Докладвам ви ги за сведение на този етап дотолкова, доколкото то е 

адресирано до ЦИК като копие. Надявам се общината и ОИК да 

уточнят и в крайна сметка това лице, определено от Общинската 

избирателна комисия да подпомага дейността на ОИК при 

произвеждане на изборите на 23 юни 2024 г. 

Докладвам ви за запознаване вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-134-

2/17.05.2024 г. Получили сме предпечатни образци на изборни 

книжа. Става дума за протоколи, Приложение № 100, Приложение 

№ 103, 104, 105, 108, образци на отличителни знаци за членовете на 

секционните избирателни комисии, пликове за съхраняване и 

предаване на протоколите на СИК и други, с молба за одобряване и 

връщане на два от предпечатните образци в администрацията на 

Министерския съвет. 

С вх. № ЦИК-25-68/16.05.2024 г. с докладна записка е 

представена справка, която да бъде изпратена до Министерството на 

финансите във връзка с указания на министъра на финансите ДР-1 от 

13 февруари 2024 г. относно изпълнението на държавния бюджет за 

2024 г. Свързано е с предоставяне на информация за капиталовите 

разходи, необходими за месец юни в Централната избирателна 

комисия. 

Уведомяваме, че не са планирани в ЦИК, не са необходими 

средства за капиталови разходи по сключени договори, потенциални 

плащания по вече приключили процедури, по които предстои 

плащане. 

Предлагам ви да одобрим изпращането на такава информация 

до Министерството на финансите. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Има ли изказвания? 

Процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам ви да изпратим 

писмо до постоянния секретар на Министерството на външните 

работи с искане – то е напомнително писмо, да ни предоставят 

предложението за тираж на бюлетините за двата избора на 9 юни, 

както и данни за оправомощено лице, което да получи хартиените 

бюлетини, включително и ролките със специализирана хартия 

съгласно предходно наше писмо от 14 май. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Ако няма 

изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, запитване от община 

Брацигово – вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-551/17.05.2024 г. за обсъждане на 

работна група. 

С докладна записка вх. № ЦИК-25-71/17.05.2024 г. се 

предлага събиране на оферти за закупуване на необходимите 

канцеларски материали и други офис-консумативи за обезпечаване 

на дейността на Централната избирателна комисия в периода по 

подготовка и произвеждане на изборите на 9 юни. Необходимите 

средства са от осигурените по план-сметката, приета с ПМС № 100 

от 2024 г. 

Предлагам ви да одобрим събирането на оферти. Представен 

е списък на фирмите, от които ще се изисква оферта за 

канцеларските материали и други офис-консумативи съгласно 

Приложение № 1 към докладната записка. 

Представен е контролен лист за предварителен финансов 

контрол преди поемане на задължението. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Моля за 

становище.  

Ако няма, процедура по гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За събиране на оферти за закупуване 

на необходими тонер касети отново във връзка с обезпечаване на 

дейността на ЦИК. 

 В докладната записка също се сочи, че средствата ще бъдат 

осигурени от план-сметката. Представен е контролен лист. Има 

справка както счетоводна, аналогично на предходната преписка за 

разходвани средства, така и за необходимите тонер касети, 

включително и списък на фирмите, от които ще се поиска оферта 

съответно. Размерът на необходимите средства е около 15 900 лв. 

без ДДС или 19 080 лв. с ДДС. 

Предлагам да одобрим изпращането на запитване за оферти 

за тонер касети. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Ако няма 

изказвания, моля процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам ви писмото от 

Районна избирателна комисия – Монтана, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-

251-1 и 2 от 16 май, да препратим към наш номер от 7 май до 

изпълняващия длъжността главен секретар на Министерския съвет, 

тъй като все още не са изразили становище по компетентност. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте 

предложението. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение вх. № ЦИК-

ЕП/НС-05-550. Областният управител на област Хасково уведомява 

Централната избирателна комисия и Районната избирателна комисия 

за поръчани материали за материално-техническото обезпечаване на 

изборите на 9 юни 2024 г. 

Докладвам ви писмо от кмета на Район „Средец“, Столична 

община с вх. № ЦИК-ЕП/НС-21-555/17.05.2024 г. Писмото е с копие 

до 24 РИК – запитване, за определяне броя на бюлетините за 

избирателна секция № 45 в Район „Средец“ за изборите за членове 

на Европейски парламент и за народни представители на 9 юни 

2024 г. с оглед на това, че в предварителния избирателен списък за 

народни представители са включени 82 911 избиратели. Предоставят 

данни за броя на гласувалите в тази секция, която се явява служебна 

на ул. „Леге“ № 6. 

Ние сме съобразили това обстоятелство при изготвяне и 

изпращане на заявката с определения брой бюлетини за изборите за 

народни представители. Броят на избирателите в избирателния 

списък за Европейски парламент не е този и е нормален, така че ви 

го докладвам за сведение към момента. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега Ганчева, в 

точката по административни преписки. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо до контактната точка на Република България от контактната 

точка на Германия с вх. № ЦИК-ЕП-15-52-9/16.05.2024 г.  

Във връзка с изпълнение на Договор № 14 от 

„Информационно обслужване“ АД ни предоставят информация, че е 

получено писмо от контактната точка на Германия, което не 

съдържа данни по установения формат – pdf, писмо, което отправя 

запитване дали лице със съответното име и дата на раждане, посочен 

е български граждани, като не е уточнено дали питането е във връзка 

с кандидат или избирател.  

Информират ни, че е извършена проверка и такова лице, 
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български гражданин, не е открито в базата данни и предлагат да се 

върне отговор до контактната точка, че няма данни за лице с 

посочените данни да е български гражданин. 

Прилагат и писмото на английски език, от което е видно, че 

контактната точка на Германия се чуди дали лицето е български 

гражданин или не е. 

Предлагам да приемем предложението за отговор до 

контактната точка на Германия. Да изпратим писмо, с което да 

информираме Изпълнителя по договора, да бъде изпратено такова 

писмо.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте 

предложението. 

Има ли изказвания? Процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП-15-52-8/16.05.2024 г. като отново Изпълнителят по Договор 

№ 14 ни информира, че в контактната точка на Република България 

е получен файл с български граждани, избиратели, които желаят да 

гласуват в Кипър, като файлът съдържа 2016 лица. Предоставят се и 

данни за тях, като сочат, че допълнително ще бъдат предоставени 

данни с обобщаване съгласно инструкциите ни от писмо с нашия 

входящ номер от 16 май 2024 г. – за сведение и запознаване. 

С писма вх. № ЦИК-ЕП-4-39/16.05.2024 г. и вх. № ЦИК-ЕП-

4-39/16.05.2024 г. в превод ни е изпратено писмото, което е във 

връзка с наше писмо – докладвам за сведение и във връзка с 

предходни доклади тези два номера. 

Колеги, докладвам вх. № ЦИК-ЕП-15-52-17. Това е отговор 

във връзка с криптирания обмен ведно с оригиналното писмо, което 

с вх. № ЦИК-ЕП-16-51/16.05.2024 г. – докладвам ги сега за 

запознаване и за работно обсъждане във връзка и с предходни наши 
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работни обсъждания. 

Докладвам вх. № ЦИК-НС-09-110/16.05.2024 г. Това е 

предложение, постъпило по електронната поща от български 

организации в Турция, като се предлага да се образува избирателна 

секция в място в Република Турция.  

Докладвам го за сведение, а с оглед това, че току-що приехме 

решение, в което съществува това място, колеги, прави ми 

впечатление, че сега има и приложения за състав на СИК, поради 

което предлагам да препратим в тази част писмото за преценка и 

действия по компетентност до Работна група „Избори“. Приложено 

е и пълномощно. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

предложението да се препрати писмото. 

Ако няма изказвания, процедура по гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Във връзка с направения доклад и 

гласуваното писмо до Работна група „Избори“ таблиците ще останат 

на разположение и информацията също ще послужи с оглед 

предстоящите консултации на ЦИК.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега, Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, току-що ми бяха 

донесени две писма – вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-560/17.05.2024 г. от 

БТВ новините – Г. В.  

Има запитване: извършена ли е проверка на кандидатите за 

гражданство в съответствие с новите правила на Конституцията; 

колко и кои кандидати имат и друго гражданство освен българско и 

какво.  

Моли за справка за кандидатите за Народно събрание и 

Европейски парламент в листите на посочени от нея формации, за 

които вече имало социологически данни. Справката й била 
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необходима за репортаж тази вечер за БТВ новините. 

Вторият мейл е към същия входящ номер, като е цитирано 

наше Решение № 3078/2024 г., с което се възлага проверката на 

Главна дирекция ГРАО и е цитирано и основанието в Конституцията 

– новите промени, че кандидат за народен представител може да има 

и двойно гражданство, но трябва да отговаря на изискването за 

уседналост. 

Колеги, предлагам ви да върнем информация, която е въз 

основа на извършената проверка – докладвах още в понеделник: 

всички кандидати, които са български граждани за членове на 

Европейския парламент, отговарят на изискванията да бъдат 

избирани.  

Има трима граждани, които са граждани на друга държава – 

членка на Европейския съюз, и са кандидати от Република България 

за членове на ЕП, а от кандидатите за народни представители, 

всички отговарят на изискванията да бъдат избирани, с изключение 

на две лица – едното, за което ние приехме решение, което е на 

нашата страница, с което заличихме регистрацията на Р.    Р., 

издигнат от партия ВЕЛИЧИЕ, а пък за другия кандидат – В.         

Ж., изпратихме информацията на РИК, за да заличи регистрацията. 

Това е направено с решение на РИК – Разград, като Р.           Р. има и 

друго гражданство в Република Германия, но не отговаря на 

изискванията за уседналост, а  В.         Ж. няма българско 

гражданство и по тази причина не отговаря на изискванията. 

За останалите кандидати има публично достъпна информация 

на интернет страницата на ЦИК в рубриката „Кандидатски листи“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте, колеги 

предложението.  

Има ли изказвания? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 
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Георгиева); против – 1 (Ерхан Чаушев). 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието и 

насрочвам следващото за утре, 18 май 2024 г., от 15,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 16,48 ч.) 
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